

2. Styrelsemöte Föreningen Folkets Hus i Hällekis u.p.a

Datum: 2025-06-23

Närvarande: Ove Ringsby, ordförande Margareta Karlsson, kassör Emma Andersson, sekreterare Martin Henningsson, ledamot Lisa Pettersson, ledamot Caisa Diits, ledamot	Frånvarande: Anders Sahlström, ledamot Linda Fahlqvist, suppleant Håkan Palm, suppleant Christian Johansson, suppleant
---	---

Punkt	Info/beslut	Klart/ansv:
1. Mötets öppnande Ove förklarade mötet öppnat		
2. Val av justerare Lisa Pettersson utsågs till justerare	Info	LP, 28/7
3. Godkännande av dagordningen Godkändes av alla		
4. Info från Paroc Marie Stensson berättade om vad näringslivet kan göra för föreningen. Exempelvis finns intresse att ha ungdomsgård i Folkets Hus, men det har framkommit att det behöver tillkomma några saker i huset för att det ska bli aktuellt. Det är viktigt att föreningen har en god ekonomi för att gåvor från exempelvis Paroc ska kunna vara aktuellt. Vi bestämde att Caisa ska skicka ut ett mail till kommunen och för en diskussion om att det finns intresse från ortens företagare att stötta den här typen av projekt. Vi tar Lundsbrunn som exempel. Ove tar även en inledande kontakt med Juliane på kommunen.	Beslut Beslut	CD, 1/7 OR, 30/6
5. Föregående protokoll Konstituerande möte: - Emma föreslog att vi ska ha en porträttbild på alla ledamöter på hemsidan med en kort text om var och en. Vi bestämde att vi tar det på nästa möte. Årsstämma: - Styrelsen fick i uppdrag att ta fram förslag på föreningsrevisor till nästa år. Kommer punkt på dagens protokoll. - Förslag arrangemang: 1-kronastomter. Punkt på dagens protokoll. Restposter senaste styrelsemöte 250424: Dansbana: Möte med Falkängen inte inbokat än, blir under sensommaren. Tipspromenad: Emma, Margareta, Caisa och Lisa bokar in ett nytt möte för planering. Emma ansvarar för att boka en tid.	Beslut Info Beslut	Alla OR, 15/8 EA, 30/6

• El till skylten: Elektrikern har aviserat att han kommer onsdag eller torsdag vecka 26. Emma informerar elektrikern om vart eluttag till högtalare ska sitta.	Beslut	EA, 24/6
6. Bakgårdslive – uppföljning evenemang Ca 60 personer kom och tittade, det var ett lyckat evenemang och många ville ha mer av detta. Martin, Lisa och Emma tittar på ett evenemang till i sommar, förslagsvis under juli.	Beslut	MH, LP, EA
7. Ekonomi, avstämning Vi har 197000 på kontot nu, har fått in bidrag, hyror m.m. Men vi har fakturor på totalt 64000kr att betala. Golvet är en stor del av den summan och det är den sista stora utgiften på ett tag. Vi har även en dryg miljon på fasträntekonto.		
8. Föreningsrevisor Margareta har pratat med sin svärdotter som tidigare jobbat som revisor. Vi beslutade att fråga Amanda Kroon om hon är intresserad av att vara föreningsrevisor. Ove kollar med Evalena angående om Samhällsföreningen ska ha en adjungerad ledamot på våra styrelsemöten.	Beslut Beslut	MK, 30/6 OR, 30/7
9. Verksamhetsplan uppdatering Vi gick igenom och fastställde verksamhetsplanen. Se bilaga 1.	Info	
10. Genomgång av ansvarsfördelning Vi håller dokumentet levande och tar upp på styrelsemöten.		
11. Höstens aktiviteter 9/8: Krokimåleri, en heldag inklusive lunchsmörgås från Christians café. 16/8: Loppis, i mitten av augusti. Margareta, Emma, Lisa och Ove är ansvariga för det. 7/9 Återbruksworkshop – eventuellt i samarbete med Vänsterpartiet. 28/9: Städdag – fylla igen hål för robotgräsklipparen. Scenen behöver plockas ner, riva lekstugan. Vi bestämde att vi bokar in det söndagen den 28/9. 13/10: Föredrag 1-kronastomter, Ove kontaktar kommunen om intresse finns under oktober. Förslag mitten av oktober 20-22/10: Folkets Hus & Parkers föreningsstämma i Stockholm. Ove ska åka på det. 7-16/11: Vinterljus på Kinnekulle – veckan kan fyllas med aktiviteter. Emma och Margareta undersöker möjligheten med AW 14/11. 7/11: Bög in Box, en humorföreställning är inbokad den 7/11. Förslag på pris: 150kr	Beslut Beslut Beslut Beslut Beslut Beslut	OR, 11/8 EA, 30/6 Alla OR OR EA, MK OR

17/11 eventuellt: Föredrag med Thorsberg Stenhuggeri. Förslag på pris: 50kr	Beslut	EA
12. Arbetsgrupper odling respektive barnkultur – status Vi gick ut med en förfrågan om intresserade för att delta i en arbetsgrupp. Vi bestämde att vi ska sätta upp anslag och se om det kan locka fler.	Anslag uppsatta	
13. Medlemsavgift – förslag från årsstämman Vi föreslår att vi ska ha en frivillig medlemsavgift på 150kr, vi skapar ett VIP-medlemsregister. Vi spånar på detta till nästa möte.	Nästa möte	
14. Medlemsförslag gällande plantering av hallon Vi röstade nej till plantering av hallon i nuläget då projektet blir för stort och tar upp för mycket mark. Vi behöver skicka ett svar till medlemmen som önskade plantera hallon. Ove kollar med Sasse om vad det pratades om på årsmötet när de var ute och tittade på tomten.	Beslut	OR, 27/6
15. Erbjudanden föreställningar Ove hade fått några förfrågningar på sin mail. Vi gick igenom några, ex. grekisk afton med teater, barnföreställningar, Algot & Wilgot m.m. Det var ingenting som tilltalade oss i nuläget.	Info	
16. Övrigt Vi har en medlem som är intresserad av att hyra Björkrummet under dagtid. Emma undersöker vidare under vilka premisser det gäller.	Beslut	EA, 30/6
17. Nästa möte 28/7, 17:00. Alla är kallade till mötet såväl ledamöter som suppleanter. De som INTE kan behöver meddela, gärna i god tid.	Info	
18. Mötet avslutas Ove förklarade mötet avslutat		

Ordförande, Ove Ringsby

Sekreterare, Emma Andersson

Justerare, Lisa Pettersson